
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. De maand november stond 
grotendeels in teken van de Tweede Kamerverkiezingen. Toch bleef het 
raadswerk doorgaan. Zo werd er gedebatteerd over de inzameling van 
afval en werd er gestemd over de begroting. In deze nieuwsbrief blikken 
we hierop terug.  

 

CDA stemt in met programmabegroting 2024 

‘Niet het vele is goed, maar het goede is veel’ vormt de visie van het CDA op 
de begroting over het jaar 2024. Voor het CDA betekent deze wijsheid dat 
we niet de kwantiteit voorop stellen, maar juist de kwaliteit voor ons 
persoonlijk leven, de gemeenschap en de overheid. Het CDA pleit daarom 
voor een overheid die inwoners helpt om zelf een zinvol leven en een sterke 
samenleving op te bouwen. Argwaan maakt plaats voor vertrouwen en de 
gemeente adviseert en waar nodig faciliteert de gemeenschap. Het vormt 
ons vertrekpunt voor de begroting, waarmee wij tijdens de 
raadsvergadering van 9 november hebben ingestemd.  

Fractievoorzitter ad interim Bert Otten licht toe: “Vanuit onze visie moet de 
gemeente werken aan een realistische en uitvoerbare begroting, waarbij de 
factuur aan onze inwoners eerlijk en rechtvaardig is met een eerlijk ozb-
tarief. Daarnaast zien we graag dat de gemeente het achterstallig 
onderhoud van wegen, fietspaden en bruggen inhaalt. Met deze begroting 
worden de eerste stappen gezet. Alhoewel er wel erg veel wordt gespaard 
en gereserveerd en we vraagtekens hebben bij de haalbaarheid van de 
ambities, wordt er goed werk gemaakt van verkeersveiligheid. We hebben 
daarom besloten om in te stemmen met de begroting.” 

 

 

 

 

 

FRACTIE NIEUWSBRIEF 

NOVEMBER 2023 



CDA organiseert samen met ChristenUnie en SGP een 
hoorzitting over coffeeshops 

Met de petitie ‘Coffeeshop in Hoogeveen, goed idee? Ik zeg nee!’ werd 
duidelijk dat een deel van onze 
inwoners de opening van een 
coffeeshop in onze gemeente niet ziet 
zitten. Het CDA neemt daarom samen 
met ChristenUnie en SGP het initiatief 
voor een hoorzitting over coffeeshops, 
zodat de raad een beeld kan vormen 
over de effecten van coffeeshopbeleid 
op de Hoogeveense samenleving en in 
gesprek kan gaan met 
verslavingsdeskundigen en 
betrokkenen in het werkveld.  

Raadslid Haaije Feenstra-Paas vertelt 
hierover: “Bijna 500 inwoners hebben onze petitie tegen een coffeeshop in 
Hoogeveen ondertekend. Het laat zien dat een deel van onze inwoners zich 
niet kan vinden in de vergaande plannen om een coffeeshop te openen in 
Hoogeveen. De CDA-fractie heeft daarom besloten om samen met 
ChristenUnie en SGP een hoorzitting te initiëren. Wij nodigen hiervoor onder 
meer middelbare scholen, winkeliersverenigingen, politie en jeugdzorg uit, 
zodat deskundigen worden gehoord. Dat past wat het CDA betreft bij een 
zorgvuldige procedure.” 

U bent van harte uitgenodigd bij de hoorzitting over coffeeshops. Praktische 
informatie volgt binnenkort. Wilt u nog de petitie ondertekenen? Dat kan 
via www.geencoffeeshopinhoogeveen.nl  

CDA wil huidig afvalbeleid behouden 

Welke keuzes gaan we maken bij het 
inzamelen van afval? Deze vraag stond 
centraal bij het debat over 
afvalinzameling tijdens de 
raadsvergadering van 2 november. Voor 
het CDA is het antwoord op deze vraag 
duidelijk: het huidige afvalbeleid kan op 
grote steun van onze inwoners rekenen 
en daarom zien wij geen heil in 
veranderingen van het afvalbeleid, zoals 
met de invoering van Diftar.  

 

http://www.geencoffeeshopinhoogeveen.nl/


Raadslid Arnold de Weerd, woordvoerder duurzaamheid, licht toe: “In het 
debat hebben alle fracties zich uitgesproken over de uitgangspunten voor 
het afvalbeleid. Het CDA staat voor het behoud van een hoog serviceniveau 
voor onze inwoners bij de afvalinzameling. Dit betekent dat het aantal 
ledigingen van restafval, GFT en PMD op het huidige niveau blijft en het 
ruimhartige beleid om overtollig afval weg te brengen naar de milieustraat 
niet wordt aangepast. Het CDA heeft ook oog voor  vrijwilligersorganisaties. 
Wat het CDA betreft blijft het mogelijk dat vrijwilligersorganisaties als 
kerken en scholen oud papier en karton inzamelen. De garantieprijs voor 
oud papier en karton moet dan ook worden behouden. Tot slot verliest het 
CDA gezinnen niet uit het oog. Een meerderheid van de raad is voor de 
invoering van gedifferentieerde tarieven (diftar). Het CDA is hier in beginsel 
niet voor. Wij vinden namelijk dat grotere gezinnen die meer afval 
produceren hierdoor onevenredig hard worden getroffen in hun 
portemonnee. De CDA-fractie pleit dan ook voor het behoud van het 
solidariteitsbeginsel. Mocht diftar wel worden ingevoerd zullen wij ons 
ervoor hard maken dat gezinnen met een middeninkomen niet 
onevenredig hard financieel worden getroffen. Dat mogen gezinnen van 
het CDA verwachten.” 

Het afvalbeleidsplan wordt besproken in december, waarna besluitvorming 
over het afvalbeleidsplan volgt in januari. Heeft u vragen over het huidige 
afvalbeleid of wilt u de fractie wat meegeven? Stuur een e-mail naar raadslid 
Arnold de Weerd via arnold.de.weerd@hoogeveen.nl  

 

CDA is blij met aangepast traject Lomanlaan-Boekweitlaan-
Buizerdlaan 

Op vrijdag 24 november werd het 
aangepaste traject Lomanlaan-
Boekweitlaan-Buizerdlaan officieel 
geopend. De verkeersveiligheid op dit 
traject werd dankzij de inzet van het CDA 
en de Bewonerswerkgroep Boekweitlaan 
flink verbeterd. Verhoogde fiets- en 
voetgangersoversteekplaatsen werden 
hiervoor onder meer aangelegd. Het CDA 
is blij met de aanpassingen die de 
veiligheid van voetgangers, fietsers en 
automobilisten in Hoogeveen-Zuid 
verbeteren.   

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop vertelt hierover: “Samen met bewoners het 
traject Lomanlaan, Boekweitlaan, Buizerdlaan veiliger maken was één van 
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onze speerpunten voor de raadsperiode 2022-2026. We merkten namelijk 
door onze ‘Van Straat naar Raad’-actie dat buurtbewoners zich zorgen 
maakten of hun kinderen en oudere buren wel veilig konden oversteken op 
weg naar school of de winkelcentra. In april 2022 hebben we daarom een 
motie ingediend om de verkeersveiligheid op het traject te verbeteren. Deze 
motie werd unaniem aangenomen, waarna wij samen met de 
Bewonerswerkgroep Boekweitlaan voortdurend de vinger aan de pols 
hebben gehouden. Na anderhalf jaar mag het resultaat er zijn: een veilige 
Lomanlaan, Boekweitlaan en Buizerdlaan voor buurtbewoners en 
weggebruikers. Het werk op het gebied van verkeersveiligheid is echter nog 
niet af: er zijn nog teveel onveilige verkeerspunten in onze gemeente. CDA 
Hoogeveen blijft daarom samen met inwoners werk maken van 
verkeersveiligheid.” 

 

CDA is mede-indiener van motie vergroting zichtbaarheid 
Boa’s 

Tijdens de raadsvergadering van 2 november heeft de CDA-fractie een 
motie mede ingediend over de zichtbaarheid van buitengewone 
opsporingsambtenaren – de zogeheten Boa’s. Het aantal Boa’s is 
momenteel niet voldoende om handhavingstaken, zoals toezicht op 
parkeren en het centrum, goed uit te kunnen voeren. Het CDA diende 
daarom samen met VVD, PvdA, SGP en SP een motie in om te onderzoeken 
hoe de zichtbaarheid en inzet van Boa’s kan worden vergroot.  

Raadslid Haaije Feenstra-Paas vertelt hierover: “In de gemeente Hoogeveen 
hebben we momenteel onvoldoende Boa’s om de veiligheid van onze 
inwoners te waarborgen. Dat werd des te meer duidelijker met het 
rekenkamerrapport over ondermijning. Ondermijningsproblematiek krijgt 
nauwelijks de aandacht, terwijl onze gemeente een hoog risicoprofiel heeft. 
Daarom heb ik samen met VVD, PvdA, SP en SGP een motie mede-
ingediend waarin het college wordt opgeroepen om de activiteiten en 
resultaten van de Boa’s in de afgelopen twee jaar te evalueren. Op basis van 
deze evaluatie verzoeken wij het college om te onderzoeken hoe de inzet, 
zichtbaarheid en doeltreffendheid van Boa’s kan worden vergroot.” 

De motie werd met 28 stemmen voor en 1 tegen (FvD) aangenomen.    

 



Motie waterstofwijk Nijstad-Oost is aangenomen 

In de fractie nieuwsbrief van oktober heeft u 
kunnen lezen dat het CDA samen met de 
VVD, GemeenteBelangen en SGP een motie 
heeft ingediend over de woningbouw in 
Nijstad-Oost. In Nijstad-Oost zijn er plannen 
om een waterstofwijk te bouwen, maar de 
aansluiting van waterstof op Nijstad-Oost is 
al meerdere malen uitgesteld, terwijl de 
gemeente Hoogeveen nog niet in staat is 
gebleken om het aantal woningen fors te 
verruimen. Het CDA vindt dit onwenselijk en 
diende daarom deze motie mede in. Met 
succes: tijdens de raadsvergadering van 9 november werd de motie 
aangenomen. 

Fractievoorzitter ad interim Bert Otten licht toe: “Voor het CDA is het van 
belang dat er voor iedereen een betaalbaar huis is. Bij voorkeur zijn deze 
huizen toekomstbestendig met een aansluiting op duurzame energie. 
Duurzame energie is echter meer dan waterstof. Groen gas en elektriciteit 
zijn immers ook alternatieven. Ik ben blij dat onze motie waarin we het 
college verzoeken om Nijstad-Oost op een duurzame en snelle manier te 
ontwikkelen is aangenomen. Zo combineren we duurzaamheid met onze 
grote woningbouwopgave.” 

De motie is met 16 stemmen (CDA, GB, VVD, SGP en GL) voor en 12 (PvdA, 
SP, CU en FvD) tegen aangenomen.  

 

Klaas Kroezen geïnstalleerd als raadslid voor CDA 

Tijdens de raadsvergadering van 2 
november is Klaas Kroezen geïnstalleerd 
als raadslid voor het CDA. Kroezen volgt 
Femke Koekoek op die als gevolg van 
complicaties na de zwangerschap het 
raadswerk tijdelijk moest neerleggen. 
Kroezen was hiervoor al acht jaar 
raadslid voor het CDA en zette zich 
onder meer in op het gebied van jeugd 
en duurzaamheid. Klaas, van harte 
gefeliciteerd en veel succes!  

 

 



CDA voert energieke campagne voor de Tweede 
Kamerverkiezingen 

Ondanks een zetelverlies van 15 naar 5 zetels kijken wij terug op een 
energieke campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen. In aanloop naar 
de verkiezingen was het CDA volop zichtbaar: langs de weg, in de wijken 
door huis-aan-huis te flyeren en tijdens flyeracties op de Hoofdstraat en het 
station. Verder werd er een succesvol politiek café georganiseerd over 
veiligheid en coffeeshops met Anne Kuik en Bart van Dekken. Bedankt aan 
alle vrijwilligers die hebben bijdragen aan de campagne en aan alle kiezers 
voor hun stem op het CDA. 

 

Op bezoek bij… 

Op bezoek bij… staat ditmaal in het teken 
van de 20ste Open Bedrijvendag. De Open 
Bedrijvendag biedt inwoners de 
mogelijkheid om een kijkje in de keuken 
te nemen bij het Hoogeveense 
bedrijfsleven. Dit jaar nam de CDA-fractie 
onder meer een kijkje bij Betech en Azor 
Bikes. Open Bedrijvendag, van harte 
gefeliciteerd met jullie jubileum en 
bedankt voor de organisatie! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


